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استان فارساستان فارس

کازرون

در نشست ویژه بررسی فعال سازی 
ظرفیت های پژوهشی و آموزشی رصدخانه 
دانشگاه سلمان فارسی کازرون مطرح شد؛

 کازرون می تواند به قطب موثری 
در حوزه نجوم و رصد اجرام آسمانی 

تبدیل شود

با حضور علی ابراهیم جباری، پژوهشگر حوزه نجوم، دو دوره 
اجرام و کهکشان های  کارگاه تخصصی و یک دوره رصد 
آسمانی ویژه دانشجویان و جمعی از دانشگاهیان در رصدخانه 
این  ظرفیت های  و  برگزار  کازرون  فارسی  سلمان  دانشگاه 
دانشگاه برای تبدیل کازرون به یکی از قطب های مؤثر در 

حوزه نجوم بررسی شد.
امور  از روابط عمومی و  به گزارش دریافتی روزنامه طلوع 
غریب  دکتر  کازرون،  فارسی  سلمان  دانشگاه  بین الملل 
فاضل نیا، رئیس دانشگاه سلمان فارسی کازرون، در نشست 
رصدخانه  آموزشی  و  پژوهشی  ظرفیت های  بررسی  ویژه 
برگزاری  با  همزمان  که  کازرون  فارسی  سلمان  دانشگاه 
کارگاه های تخصصی برگزار شد، ضمن تقدیر از همراهی ها 
نماینده  عباسی دوانی،  فریدون  دکتر  پشتیبانی های  و 
شهرستان های کازرون و کوهچنار در مجلس شورای اسلامی 
جهت کمک به تبدیل دانشگاه سلمان فارسی کازرون به یکی 
نمود:  خاطرنشان  کشور،  سطح  در  نجوم  مؤثر  قطب های  از 
فارسی  با تصویب سند راهبردی دانشگاه سلمان  خوشبختانه 
با  دانشگاه و همچنین  این  توسعه ای  عنوان سند  به  کازرون 
توجه به ظرفیت های خوب آموزشی و پژوهشی که در این 
امیدوارکننده ای  می توان چشم اندازهای  دارد،  دانشگاه وجود 
ارائه خدمات علمی مطلوب تر به جامعه و به ویژه  را جهت 
روند  در  و  کرد  تصور  کازرون  شهرستان  شریف  مردم 
برنامه ریزی های جدید دانشگاه به دنبال هرچه فعال تر نمودن 
دانشگاه  توسعه ای  حرکت  تقویت  و  موجود  ظرفیت های 
فعالیت های  راستا،  این  در  هستیم.  راهبردی  سند  با  مطابق 
که  است  مناسبی  بسترهای  از  یکی  رصدخانه  با  مرتبط 
جامعه  به  علمی  خدمات  ارائه  و  دانشگاه  اثربخشی  می تواند 

را تقویت نماید.
به  اشاره  با  همچنین  کازرون  فارسی  سلمان  دانشگاه  رئیس 
علوم،  وزارت  سیاست گذاری های  و  راهبردها  اولویت ها، 
سلمان  دانشگاه  نمودن  تبدیل  افزود:  فناوری،  و  تحقیقات 
حوزه  در  مؤثر  قطب های  از  یکی  به  کازرون  فارسی 
جهت  در  عتف  وزارت  اولویت های  با  هم راستا  نجوم، 
و  فناور  هدفمند«، »شاگرد،  برون داد  و  پژوهش  »آموزش، 
ثروت و سرمایه  »تولید خدمت،  نوآورپروری« و همچنین 
از دانش« است و از جمله گام هایی است که دانشگاه سلمان 
عتف  وزارت  اولویت های  تحقق  در جهت  کازرون  فارسی 
اهداف  به  این راستا ضمن دستیابی  امیدواریم در  برمی دارد. 
و  مستعد  دانشجویان  هدایت  برای  مناسبی  فرصت  مذکور، 
فرصت های  ایجاد  و  علمی  فعالیت های  سمت  به  علاقه مند 

اشتغال در حوزه نجوم ایجاد شود.
از  پس  نیز  نجوم  حوزه  پژوهشگر  جباری،  ابراهیم  علی 
رصدخانه  زیرساخت های  و  ظرفیت ها  بررسی  و  بازدید 
به  اشاره  با  نشست  این  در  فارسی کازرون،  سلمان  دانشگاه 
زیرساخت ها و تجهیزات مطلوبی که در این رصدخانه مستقر 
است، خاطرنشان نمود: یکی از بهترین فرصت هایی که جهت 
تبدیل کازرون به قطب فعالیت های نجوم در دسترس است، 
رصدخانه، تلسکوپ ها و تجهیزات خیلی خوبی است که در 
از  این دانشگاه  دانشگاه سلمان فارسی کازرون وجود دارد. 
است  برخوردار  بالا  با کیفیت  اینچی   8 و  تلسکوپ 12  دو 
که امکان رصدهای خوبی را برای علاقه مندان به این حوزه 

فراهم کرده است.
مرودشت

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان مرودشت:

برداشت پیاز از 340 هکتار مزارع 
شهرستان مرودشت آغاز شد

پیاز  برداشت  از  مرودشت  شهرستان  کشاورزی  جهاد  مدیر 
سفید و زرد طلایی در سطح 340 هکتار از اراضی شهرستان 

مرودشت خبر داد.
به گزارش دریافتی روزنامه طلوع از روابط عمومی مدیریت 
اظهار  امیریان  منصور  جهاد کشاورزی شهرستان مرودشت، 
شهرستان  در  هکتار  در  تن   60 پیاز  برداشت  متوسط  کرد: 

است و پیش بینی می شود بیش از 20 هزار تن محصول تولید 
گردد که علاوه بر تأمین نیاز شهرستان، به دیگر نقاط استان 

نیز ارسال می گردد.
به  کشت  و  بذری  صورت  دو  به  پیاز  کشت  افزود:  وی 
و کشت  ماه  آبان  در  بذری  که کشت  است  نشاء  صورت 
خرداد،  دوم  نیمه  از  و  می شود  انجام  ماه  اسفند  در  نشایی 

برداشت آغاز می شود.
امیریان ابراز کرد: در مزارع پیاز شهرستان، جهت صرفه جویی 
در مصرف آب که از دغدغه های اصلی این روزهای کشور 

است، از روش های نوین آبیاری استفاده می شود.

استان بوشهراستان بوشهر

استاندار بوشهر خبر داد؛

تصویب ۲0 هزار میلیارد تومان 
برای رونق اقتصادی استان بوشهر

 
تومان  میلیارد  هزار   20 تصویب  به  اشاره  با  بوشهر  استاندار 
برای رونق اقتصادی استان بوشهر گفت: برای اجرایی شدن 
این مصوبه باید هر چه سریعتر منابع اعتباری آن تخصیص 

یابد.
مسئولان  نشست  در  محمدی زاده  احمد  ایسنا،  گزارش  به 
استان، جایگاه شورای گفت وگوی دولت و بخش خصوصی 
در استان را مورد اشاره قرار داد و بیان کرد: مصوبات این 

شورا در مرحله عملیاتی قرار می گیرد.
وی با اشاره به حل مشکل کشتی های ماهیگیری و صید ماهی 
یال اسبی گفت: در این زمینه جلسه مشترک هفته آینده با 

حضور استان های ساحلی جنوبی تشکیل می شود.
استاندار بوشهر با اشاره به تصویب تهاتر خرمای استان بوشهر 
با میوه های گرمسیری اضافه کرد: لازم است که این مصوبه 

هر چه سریعتر برای اجرا ابلاغ شود.
محصول  از  بخشی  نرفتن  فروش  به  اشاره  با  زاده  محمدی 
خرمای کشاورزان استان بوشهر تصریح کرد: باید راهکاری 
در حل مشکل کشاورزان در فروش خرمای آنها ارائه شود 
و بهترین راهکار تأمین سرمایه برای خرید محصول خرمای 

کشاورزان استان است.
بسیار  از ظرفیت های  یکی  نیز  بوشهر  بازرگانی  اتاق  رئیس 
مهم و ممتاز استان بوشهر را داشتن بیشترین مرز دریایی با 
خلیج فارس دانست و افزود: بر همین اساس بیش از ۹0 درصد 

اقتصاد استان را امور تجاری و بازرگانی تشکیل می دهد.
تجاری  امور   60 از  بیش  اینکه  بیان  با  گزدرازی  خورشید 
دارد  اختصاص  خدمات  بخش  به  بوشهر  استان  بازرگانی  و 
گفت: بدون شک این حرفه طیف وسیعی از مشاغل را تحت 

تأثیر قرار می دهد.
بنادر  درصدی   20 تخفیفات  طرح  تصویب  به  اشاره  با  وی 
با  بوشهر  استان  سال  این  در  گفت:   1388 سال  در  بوشهر 
رونق بی سابقه ای مواجه شد و اشتغال فراگیر استان را در بر 
گرفت اما متاسفانه از سال 13۹۷ با اعلام مستثنیات عملًا این 

تخفیفات ناکارآمد شد.

سرپرست بازرسی و رسیدگی به شکایات 
استانداری بوشهر:

شیوه نامه رفع اختلافات 
ادارات بوشهر ابلاغ شد

سرپرست بازرسی، حقوقی و رسیدگی به شکایات استانداری 
اجرایی  دستگاه های  مشکلات  رفع  منظور  به  گفت:  بوشهر 
ادارات، شیوه نامه  بین  و پایان دادن به سردرگمی های مردم 
ضوابط  و  اجرایی  دستگاه های  اختلافات  رفع  و  رسیدگی 

اجرایی بودجه سالیانه ابلاغ شد.
با  گفت وگو  در  موسوی  حسن  سید  ایرنا،  گزارش  به 
که  می شود  تلاش  شیوه نامه  این  با  کرد:  اظهار  خبرنگاران 
برای  قضایی  مراجع  به  دولتی  دستگاه های  مراجعات  میزان 
حل اختلافات میان یکدیگر کاهش و با یک سرعت مناسب 
این  هزینه،  بدون  و  منعطف  قانونمند،  تخصصی،  بستری  در 

اختلافات بر اساس ساز و کار داخلی رفع شود.
وی افزود: از دیگر اهداف اجرایی این شیوه نامه تسریع در 
هماهنگی  یک  با  که  است  هدف  جامعه  به  خدمات رسانی 
بین دستگاهی در سریع ترین زمان ممکن مشکلات  مناسب 

رفع می شود.
سرپرست بازرسی، حقوقی و رسیدگی به شکایات استانداری 
بوشهر تصریح کرد: اختلافات بین دستگاه های اجرایی استان 
نباید سبب سرگردانی مردم بین این ادارات شود و تاکید ما 
به مدیران دستگاه های اجرایی این است باید به گونه ای رفتار 

کنند که خدمات رسانی به مردم متوقف نشود.
سوی  از  شده  مطرح  دعاوی  استرداد  داد:  ادامه  موسوی 
فصل  و  حل  و  قضایی  مراجع  در  یکدیگر  علیه  دستگاه ها 
و  آیین نامه  در  مقرر  کارهای  و  ساز  طریق  از  اختلافات 
شیوه نامه یاد شده باید به طور کامل اجرایی و عملیاتی شود.

به  راجع  اختلافات  فصل  و  حل  زمینه  در  شد:  یادآور  وی 
نیز دستگاه های  به دستگاه ها  مربوط  ابنیه  و  املاک  اراضی، 
از  پس  را  حقوقی  اختلاف  هرگونه  هستند  مکلف  اجرایی 
رفته،  اشارت  شیوه نامه  و  آیین نامه  در  مندرج  مواد  رعایت 
موضوعات خود را طی درخواست نامه رفع اختلاف به مرجع 
رفع اختلاف دستگاه های اجرایی استان ارسال تا ضمن تشکیل 
پرونده و تعیین وقت مناسب برای تشکیل جلسه رسیدگی از 

طرفین، دعوت بعمل آید.
سرپرست بازرسی، حقوقی و رسیدگی به شکایات استانداری 
عنوان شده،  موارد  از  استنکاف  مسئولیت  بیان کرد:  بوشهر 
بر عهده شخص مدیر مستنکف است و در صورت سرپیچی 
نهاد  در  مستقر  تخلفات  هیات  به  موصوف،  شیوه نامه  از 

ریاست جمهوری معرفی می شود.

 

استان هرمزگاناستان هرمزگان

رئیس اداره بازآفرینی شهری هرمزگان
خبر داد؛

اختصاص بسته های تشویقی 
برای بازسازی 3۹00 هکتار 

بافت فرسوده هرمزگان

 
و  راه  کل  اداره  مسکن  و  شهری  بازآفرینی  اداره  رئیس 
شهرسازی هرمزگان گفت: برای بازسازی 3۹00 هکتار بافت 

فرسوده هرمزگان بسته های تشویقی اعطا می شود.
افزود:  خبرنگاران،  جمع  در  زمانی  فرناز  مهر،  گزارش  به 
بخش های  از  یکی  تسهیلات،  تومان  میلیون   3۵0 اختصاص 
این بسته تشویقی است که 1۵0 میلیون تومان آن بدون سود 

است.
شامل  هدف  گروه  چهار  در  تشویقی  بسته  کرد:  بیان  وی 
بافت  عمق  شهری،  بلوک  مقیاس  در  یکپارچه  بازآفرینی 
فرسوده شهری، نوسازی در مقیاس محورهای اصلی محله و 

قطعات غیرقابل تجمیع است.
زمانی عنوان کرد: اعطای حداکثر دو طبقه تشویقی نسبت به 
تراکم مجاز، امکان اختصاص سطح اشغال مجاز طبقه همکف 
باز  فضای  از  درصد   20 اختصاص  انتفاعی،  کاربری های  به 
غیرمسقف برای تأمین اقامتگاه، تسهیل در ضوابط معماری، 
امکان ساخت  از اصلاحی و  تا دو متر پس  پیشروی طولی 
واحدهای مسکونی با زیربنای کمتر از حد نصاب تعیین شده، 
بخشی از تسهیلات در نظر گرفته شده در این بسته تشویقی 
راه  اداره کل  مسکن  و  شهری  بازآفرینی  اداره  است.رئیس 
پروانه  عوارض  برای  کرد:  اظهار  هرمزگان  شهرسازی  و 
ساختمانی ۵0 درصد و واگذاری اسناد برای هر مترمربع 1۵0 

هزار تومان تخفیف در نظر گرفته شده است.

معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان:

کمبود پزشک متخصص 
در جاسک و بشاگرد

معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان گفت: نیروهای 
متخصص بیمارستان های استان براساس سطح بندی بیمارستان 

جذب می شوند.
به گزارش ایلنا، حسن زارعی در جمع خبرنگاران، با اشاره به 
اینکه شرایط مناطق و بعد مسافت علت جذب نشدن نیروهای 
متخصص است، افزود: در شهرستان های جاسک و بشاگرد با 

کمبود پزشک متخصص مواجه هستیم.
وی ادامه داد: در بیمارستان جاسک از تخصص زنان، اطفال، 
است  مستقر  نیرو  دو  تنها  پزشک  چشم  و  بیهوشی  داخلی، 
که در زمان نبود یکی از آنان، دیگری وظایف را بر عهده 

می گیرد.
به  اشاره  با  هرمزگان  پزشکی  علوم  دانشگاه  درمان  معاون 
اینکه امسال متخصص داخلی، اطفال، زنان و روانپزشک در 
شدند، خاطرنشان کرد:  مستقر  بشاگرد  بیمارستان شهرستان 
اعتماد  خود  شهرستان های  در  متخصص  نیروهای  به  مردم 
کنند و از پرداخت هزینه های گزاف درمان جلوگیری کنند.
شهرستان های  بیمارستان های  عمل  اتاق  کرد:  بیان  وی 
بشاگرد، سیریک و بوموسی به علت نبود متخصص بیهوشی 
غیر فعال است که امسال با ایجاد زیرساخت های مناسب، اتاق 

عمل این بیمارستان ها هم فعال می شود.
نیروهای  جذب  برای  می شود  تلاش  کرد:  اضافه  زارعی 
تأمین  مانند  مشوق هایی  استان،  محروم  مناطق  در  متخصص 

مسکن، شرایط اقتصادی و معیشتی مناسب اختصاص یابد.
نیروهای که طرحشان  برای  پایان خاطرنشان کرد:  در  وی 
میناب،  همچون  شهرستان های  در  ظرفیت هایی  شده،  تمام 
به  توجه  با  اما  دارد  وجود  قشم  و  بندرلنگه  بندرعباس، 
بازگشت این نیروها به محل تولد خود، امکان استفاده دائم از 

این نیروها وجود ندارد.

استان خوزستاناستان خوزستان

استاندار خوزستان خبر داد؛

تشکیل پرونده های قضایی 
برای سوءاستفاده در هزینه کرد 

عوارض آلاینده ها

 
 
 

اطلاعاتی  قضایی،  پرونده های  گفت:  خوزستان  استاندار 
کرد  هزینه  بحث  در  سوءاستفاده ها  از  بسیاری  بازرسی  و 

عوارض آلاینده ها تشکیل شده و یا به دادگاه رفته است.
برنامه ریزی  شورای  نشست  در  محراب  حسینی  علی اکبر 
خوزستان که در اهواز برگزار شد، اظهار کرد: موارد مورد 
نیاز استان باید استخراج و همچنین خلأها، عدم اختیارات و 
اموری که سبب شده برخی از کارها در استان گره بخورد 

باید شناسایی شوند و در قالب احکامی پیشنهاد دهیم.
به گزارش ایسنا، وی افزود: این پیشنهادات باید در اختیار 
نمایندگان استان قرار بگیرد تا بتوانیم برخی از مواردی که 

در استان با آن مواجه هستیم را جبران کنیم.
استاندار خوزستان گفت: اگر بتوانیم احکامی بنویسیم که در 
برنامه هفتم توسعه خواسته های ما تأمین شود و موانع از سر 
استان  بلندی را در  برداشته شود قطعاً می توانیم گام های  راه 

برداریم.
حسینی محراب با تاکید بر حذف قوانین متضاد، عنوان کرد: 
میان  از  باید  هستند  کردن  کار  راه  سد  و  مانع  که  قوانینی 

برداشته شوند تا بتوانیم رو به جلو گام برداریم.
اجتماعی  مسئولیت های  و  آلاینده ها  بحث  به  اشاره  با  وی 
این مسئله  به  توانسته اند  تا حدودی مسئولان مربوطه  افزود: 
نظم دهند اما افکار عمومی راضی نشده اند و این سؤال برای 
هزینه  آلایندگی کجا  عوارض ها  این  که  دارد  آن ها وجود 

شده است.
استاندار خوزستان گفت: علی رغم پرداخت عوارض آلایندگی 
و  تومان  میلیارد  هزار   ۵ حدود  بار  یک  که  مرتبه  دو  در 
یک بار حدود ۷ هزار میلیارد تومان بود اما چهره شهرهای 
پرداخت شده  پولی  اگر  است.  نشده  هنوز عوض  خوزستان 

باید مردم تغییرات را در شهرها ببینند.
حسینی محراب با بیان اینکه در هزینه کرد اعتبارات عوارض 
آلایندگی هرکسی هر شکلی که خواسته هزینه کرده است، 
گفت: اینکه تخصیص این اعتبارات به خوبی انجام نشده و 
برنامه ریزی برای هزینه کرد وجود نداشته و نظارتی نیز در 
این زمینه نبوده است باعث شده تا چهره شهرها تغییر نکند.

وی افزود: مسئولان باید توجه داشته باشند که هیچ تفاوتی 
وجود  جاری  بودجه  و  آلایندگی  عوارض  اعتبارات  میان 
و  اطلاعاتی  قضایی،  پرونده های  از  بسیاری  اکنون  ندارد. 
از سوءاستفاده ها و مشکلاتی که در بحث هزینه  بازرسی ها 
کرد عوارض آلاینده ها تشکیل شده و یا به دادگاه رفته است.
استاندار خوزستان گفت: باید 100 درصد هزینه کرد عوارض 
آلایندگی تحت قابل برنامه باشد و شورای برنامه ریزی استان 
قالب  در  مدیری  باشد  بنا  اگر  باشد.  داشته  نظارت  آن  بر 
چارچوب پیشرفت و توسعه استان کار نکند و هرکسی یک 

کاری را انجام دهد شاهد رشد سرطانی خواهیم بود.
حسینی محراب ادامه داد: باید در زمینه هزینه کرد اعتبارات 
شورای  توسط  بالادستی  برنامه ای  آلایندگی  عوارض 
برنامه ریزی استان تهیه شود و به شهرداری ها، دهداری ها و 
فرمانداری ها ابلاغ شود و تخصیص پول باید براساس و مبنای 
استان  بالادستی  برنامه  با  باید  نیز  برنامه  این  و  باشد  برنامه 

همخوانی داشته باشد.

مشاور وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات:

۹0 درصد روستاهای خوزستان 
زیرپوشش شبکه ارتباطی هستند

 

مشاور وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات گفت: ۹0 درصد 
زیرپوشش  خوزستان  استان  خانوار  بیست  بالای  روستاهای 

شبکه ارتباطی هستند.
به گزارش ایلنا به نقل از روابط عمومی اداره کل ارتباطات 
وزیر  مشاور  روحی  ایرج  خوزستان،  اطلاعات  فناوری  و 
ارتباطات و فناوری اطلاعات و مجری طرح خدمات عمومی 
اجباری )USO( در سفر یک روزه به 2 شهرستان رامهرمز 
وضعیت  آخرین  بررسی  و  میدانی  بازدید  ضمن  رامشیر  و 
کرد:  بیان  شهرستان   2 این  روستاهای  و  شهرها  ارتباطی 
فناوری  ارتباطات و  اولویت های مجموعه  از مهم ترین  یکی 
اطلاعات برقراری زیرساخت های ارتباطی در مناطق محروم 
و  مردم  ارتباطی  مشکلات  رفع  همچنین  و  روستایی  و 

خدمت رسانی در ایجاد عدالت ارتباطی است.
رامشیر  شهرستان   2 در  همراه  تلفن  سایت   10 گفت:  وی 
وزارت  روستایی  توسعه  طرح  اعتبارات  محل  از  رامهرمز  و 
این  از  که  راه اندازی   )uso( اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات 

تعداد 20 روستا به شبکه ملی اطلاعات دسترسی و اینترنت 
همراه متصل شده است.

اقدامات زیادی در این 2 شهرستان در بخش  روحی گفت: 
فناوری  و  ارتباطات  اداره کل  توسط  زیرساختی  و  ارتباطی 

اطلاعات در استان انجام شده است.
 ۹3 داد:  ادامه  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر  مشاور 
درصد روستاهای شهرستان رامهرمز و 8۷ درصد روستاهای 
همراه  اینترنت  و  اطلاعات  ملی  شبکه  به  رامشیر  شهرستان 
از محل اعتبارات طرح توسعه روستایی وزارت ارتباطات و 

فناوری اطلاعات )uso( متصل شده است.
این  در  خوزستان  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  مدیرکل 
بازدید گفت: مقرر شده با راه اندازی سایت جدید تلفن همراه 
از محل اعتبارات طرح توسعه روستایی وزارت ارتباطات و 
فناوری اطلاعات )uso( توسط 2 اپراتور همراه اول و ایرانسل 

14 روستا از نعمت خدمات ارتباطی بهره مند شود.
علی صالح نساج بیان کرد: سایت های جدید تلفن همراه در 
سال گذشته در 12 روستای گنج آباد، آبژدان، آبژدان سفلی، 
چم مرداس، گنبد لران، ماماتین سفلی، ماماتین علیا، تنگ تلخ 
دو، شمیلان، کوه گرده، عین حداد و باوج شهرستان رامهرمز 
و هشت روستای ابدبیان، عدسوادی، مرزه، ریحانه، چم عنایه، 
بطلیه، ابوالفلوس، حفیره علیا شهرستان رامشیر به شبکه ملی 

اطلاعات و اینترنت همراه متصل شدند.
اجرای سایت جدید تلفن همراه روستایی، ارتقا و بهینه سازی 
دیتای  و  صوت  رومینگ  روستایی،  ارتباطی  سایت های 
از کسب و کارهای بخش  تلفن همراه، حمایت  سایت های 
ICT از طریق پرداخت تسهیلات، توسعه فیبرنوری شهری و 
بروز رسانی کدپستی در این بازدید در 2 شهرستان مصوب 

شد.
حدود 2 هزار روستای بالای 20 خانوار در خوزستان وجود 

دارد.

استان کهگیلویه و بویراحمداستان کهگیلویه و بویراحمد

دبیر شورای مشاوران وزرا در امور ایثارگران 
دستگاه های اجرایی:

کهگیلویه و بویراحمد تنها استانی
 که مجتمع توانبخشی و رفاهی 

ایثارگران ندارد

 

 
 
 

دستگاه های  ایثارگران  امور  در  وزرا  مشاوران  شورای  دبیر 
اجرایی گفت: کهگیلویه و بویراحمد تنها استان کشور است 
که احداث مجتمع توانبخشی و رفاهی ایثارگران آن همچنان 

بر زمین مانده است.
در  از طرح  بازدید  در  نسب  رحیمی  ایرنا، رضا  به گزارش 
به  اشاره  با  یاسوج  ایثارگران  توانبخشی  مجتمع  اجرای  حال 
اینکه میانگین سنی جانبازان کمتر از مردم عادی است افزود: 
شده  استفاده  مهم  طرح  این  تکمیل  برای  ظرفیت ها  همه   از 

است.
و  آزادگان  )شاهد،  ایثارگر  خانواده های  کرد:  تاکید  وی 
جانبازان( کهگیلویه و بویراحمد چشم انتظار مطالبه دیرینه ای 
بهره برداری از طرح احداث مجتمع رفاهی درمانی ایثارگران 

در یاسوج هستند.
زمینه  در  قانون   660 و  یکهزار  اینکه  بیان  با  نسب  رحیمی 
ترویج و حمایت از ایثارگران وجود دارد که تنها 21 درصد 
جامعه  به  بیشتر  توجه  کرد:  تاکید  است  عملیاتی  قوانین  از 

ایثارگران ضرورت دارد.
مدیرکل بنیاد شهید و امور ایثارگران کهگیلویه و بویراحمد 
درمانی  رفاهی  مجتمع  ساخت  اجرایی  عملیات  گفت: 
ایثارگران استان در سال 1386 آغاز شده و این طرح پس از 

گذشت سال ها تنها 2۹ درصد پیشرفت فیزیکی دارد.
رضا پارسیان نژاد با اشاره به اینکه کمبود اعتبار دلیل اصلی 
کندی عملیات اجرایی طرح مذکور بوده است تاکید کرد: 
۵0 میلیارد تومان برای تکمیل و بهره برداری از فاز نخست 
طرح مجتمع رفاهی درمانی ایثارگران شهر یاسوج اعتبار نیاز 

دارد.
مانند  امکاناتی  قالب  در  طرح  این  کرد:  خاطرنشان  وی 
تئاتر  آمفی  و  اقامتی  بخشی،  توان  ورزشی،  زیرساخت های 

در دست ساخت است.
وی بیان کرد: بخش ورزشی مجتمع توان بخشی ایثار یاسوج 
۵0 درصد، توان بخش، 2۹ درصد، آمفی تئاتر 3۵ درصد و 

قسمت اقامتی آن نیز 12 درصد پیشرفت فیزیکی دارد.
و  کهگیلویه  استان  ایثارگران  امور  و  شهید  بنیاد  مدیرکل 
بنیاد  نفر جامعه هدف  اینکه 82 هزار  به  اشاره  با  بویراحمد 
اعتبار  تأمین  به  نسبت  تا  مسئولان خواست  از  هستند  شهید 

این طرح اقدام شود.
وی تاکید کرد: وجود 10 هزار و 82۵ جانباز که ۵8 نفر آنان 
بالای ۷0 درصد هستند و یکهزار و 100 نفر از والدین شهدا 

نیاز به بهره برداری از این طرح را ضروری تر کرده است.

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان بیضا از اتمام عملیات خزانه گیری برنج 
در سطح 3۵ هکتار از شالیزارهای این شهرستان خبر داد.

جهاد  مدیریت  عمومی  روابط  از  طلوع  روزنامه  دریافتی  گزارش  به 
خزانه  کار  کرد:  تصریح  مویدی  صدیقه  بیضا،  شهرستان  کشاورزی 
گیری برنج از اوایل اردیبهشت ماه آغاز شد و تا نیمه خرداد ماه ادامه 
یافت.مویدی با اشاره به ممنوعیت و محدودیت کشت برنج با استفاده از 
منابع آبهای زیرزمینی اظهار کر: تاکنون آماده سازی و شخم اولیه 1000 

هکتار و عملیات پادلینگ در ۷00 هکتار از شالیزارهای شهرستان انجام 
شده است.وی گفت: بر اساس برنامه ریزی های انجام شده و بر اساس 
این میزان از خزانه گیری قرار است 3۵00 هکتار از اراضی کشاورزی 

بیضا به زیر کشت این محصول راهبردی برود.
به  عملیات خزانه گیری  افزود:  بیضا  مدیر جهاد کشاورزی شهرستان 
اصلی  زمین  در  کار  نشاء  دستگاه  با  کشت  جهت  نشاء  سینی  روش 

انجام شد.

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان بیضا خبر داد؛

پایان خزانه گیری 3500 هکتار از شالیزارهای بیضا


